
Mdisakiila linna arengukava 2016 -2026
avaliku arutelu koosoleku protokoll

Mdisakiilas l2.oktoobril.2015.a.

Koosolek algas 14.00 ja ldppes 15.30

Arutelu viis liibi linnapea Ervin Tamberg, protokollis arendusspetsialist Mirjam Jiirve.
Arutelul osalesid: Ervin Tamberg, Leili Ruus, Marina Raid, Mirjam Jiirve, Merike Andru5ko,
Meelis S6erd, Leila Iir, Eleri Taimsaare.

Tartu Ulikooli praktikandid Leila Iir ja Eleri Taimsaare tegid liihikokkuvdtte oma t<jost seoses
arengukava koostamisega Mdisaki.ila linnas. Leila Iir tdi viilja, et i.ildiselt on Mdisaktila linnas
eluks vajalik olemas, aga on ka palju arenguruumi. Probleem on vananev elanikkond, tiihelepanu
tuleks pdorata uutele tocikohtadele, et linna tuleks elama uusi elanikke. Olulised institutsioonid on
Mdisaktila linnavalitsus, kool, lasteaed, kultuurimaja, raamatukogu, hoolekandekeskus ning MTU
Mdisaktila Noortekeskus H.E.L.A.R, mille eestvedajateks on ettevdtlikud ja aktiivsed inimesed.
Praktikantide vestluses allasutuste juhtidega kumas labi kdigi iihine soov ja eesmiirk - et viiikeses
linnakeses nagu Mdisakiila jiitkuks tood ja elanikke ning mitmekiilgseid teenuseid. Igatiks
to imetade s oma valdkonnas soovib tagada Mdi saktila j iitkusuutl ikkuse.

M6isaki.ila linnapea Ervin Tamberg tutvustas arengukava eeln6u.

Ervin Tamberg - Olulised on kdik valdkonnad, aga tdstan esile, et Mdisakiila linnale on vtiga
tiihtis ettev6tluse areng, turism, kooli siiilimine ning uue asjana plaanime arendada
soojusmajandust ning esimese sammuna selles suunas tegeleda soojusmajanduse arengukava
koostamisega.

Meelis S6erd - Mis saab postkontorist ja pangabussist Mdisaktila linnas?

Ervin Tamberg - Postkontori probleem saab lahendatud nii, et Abja Tarbijate Uhistu sdlmib AS-ga
Eesti Post lepingu ja hakkab postkontori teenus pakkuma. Pangabussi iirajiiiimise korral lubas
Swedbank AS linnaga lzibi riirikima tulla ja vdimalik, et Swedbank'ist hakkab kiiima
klienditeenindaja kaks korda kuus Mdisakiilas inimesi teenindamas.

Marina Raid - Soovime viilja arendada uue teenusena lapsehoiuteenuse.

Konkreetseid ettepanekuid arengukava eelndu muutmiseks ei esitatud.

' Pqgtokollis
Miriam Jiirve


